
 

 

Styrelsemöte i Gladur, Roslagens islandshästförening 

Datum: 2022-10-18 

Närvarande: Louise Östlund, Malin Ring, Erica Cumléus, Lisa Lantz Cronqvist, Karin Lejdström, Ella 

Brolin, Sara Didriksson, Micke Jansson, Leanne Lindqvist 
 

§1 Val av justerare  

Karin Lejdström 

§2 Godkännande av dagordningen 

 

Godkännes 

  

§3 Inkommande/avgående post 

 

Inbjudan har kommit från RF Sisu Uppland att se biofilmen Zlatan i Östhammar 29/10, och för att 

efter ha lärgruppssamtal utifrån den. Lisa är kontaktperson för detta.  

 

Mail från team Gaedingur med fråga om sponsring - beslutar att göra en arbetsgrupp för att ta fram 

förslag på policy för sponsring. Louise, Ella och Lisa är en arbetsgrupp (ev. Karin också) 

  

Inkommet mail om vi planerar att anordna kurser för att bli lokalklubbsdomare. Fråga finns också om 

kunna sponsra om någon vill bli lokalklubbsdomare. Förslag finns att anordna i Gladurs regi i nästa 

år.   

 

Undersökning om parasport och inkluderande träning i Uppland. Ella svarar på den.  

 

Höstmötet på gång 

 

Inkommen inkomstdeklaration för passklubben Skeid 

 

§4 Ekonomi 

 

249 medlemmar 

Sara redogör för ekonomin.  

KM och Unghästmönstringen gick plus/minus noll. 

 

§5 Tävlingsutskottet 

 

KM genomfört, som många var nöjda med.  

På gång med datum till istölten  

Fråga finns från Stormur att köra KM tillsammans, men styrelsen är eniga att ha KM i egen 

Gladurregi  

 

§6 Ungdomsutskottet 

 

Lisa har förslag att ha aktivitet för ungdomarna, men inget bestämt 

Planering inför Lag-SM 

               

 



 

 

§7 Fritidsutskottet 

 

Inget nytt. 

 

Förslag att fråga Fritidsutskottet att vara festkommitte  

 

§8 Avelsutskottet 

 

Föl- och unghästmönstring genomförd. Lite segt med anmälningar. Gick bra.  

Nina är inbokad nästa år, samma helg på söndagen.  

 

§9 Hemsida och Facebook 

 

Intet nytt  

§10 Upplandsdistriktet 

 

Distriktsmästerskapet är genomfört.  

Gladur hade inget ansvarsområde och det verkar finnas kommunikationsmissar 

Tävlingsarrangörsmöte är den 8/12 

Förslag att skriva ett förslag gemensamt inköp på surfplattor som hela distriktet kan nyttja, Karin 

skriver ett förslag 

 

§11 Medlemmar 

 

249 medlemmar 

 

§12 Föregående protokoll  

 

Gås igenom 

 

§13 Att göra listan 

 

Gås igenom   

 

§14 Övrigt 

 

Förslag finns att köra en kick-off i början av nästa år - för att få igång igen efter corona. Ella, Louise 

och Leanne är en arbetsgrupp 

 

Träffas fysiskt och sätta mål för 2023, i jan/feb. för att diskutera strategi 

 

Höstmötet 19-20/11, Ella ska gå 

 

Förslag att ha en adventskalender på instagram 

Förslag finns också om familjedag 

 

§15 Nästa möte 
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 Sekreterare    Justerare 


